

**Приложение «ПРИЕМКА УСЛУГ»  
к Договору на сбор, транспортировку и размещение отходов**

№ \_\_\_\_\_ от \_\_\_\_\_ /

**Exhibit « ACCEPTANCE OF SERVICES » to the Contract on Collecting, Transportation and Disposal of wastes**

# \_\_\_\_\_ dd. \_\_\_\_\_

**ACCEPTANCE OF SERVICES**

1.1 The Services are handed over on the basis of the Act of services rendered.

1.2 Based on Waste Acceptance Acts for treatment, recycling, decontamination or disposal, the Company shall draw up an Act of rendered services and submit/send it for signing to the Customer's authorized representative not later than on the 5th day of the month following the reporting month. The Waste Acceptance Act shall be attached to the Service Delivery Act for the reporting month.

1.3 The Client, within 10 (Ten) working days from the date of receipt of the Act of services rendered, signs the Act or submits a reasoned refusal to the Company.

1.4 In case of the Client's motivated refusal to sign the Act of services rendered, the Parties shall draw up a bilateral act with a list of necessary improvements and deadlines for their implementation. The defects shall be eliminated within the terms agreed with the Customer. Within 3 (Three) days after elimination of the defects the Parties shall sign the Act of services rendered.

1.5. The Company's obligations on rendering the Services in full shall be considered as fulfilled from the date of acceptance of the results of the Services by the Customer in full in accordance with this Clause and signing by the Parties of the Act of services rendered.

**ПРИЕМКА УСЛУГ**

1.1. Приемка оказанных Услуг осуществляется на основании Акта оказанных услуг.

1.2. Компания на основании актов приема-передачи отходов на обработку, утилизацию, обезвреживание либо размещение, оформляет акт об оказании услуг и передает/направляет с целью подписания уполномоченному представителю Клиента не позднее 5 числа месяца, следующего за отчетным. Акты приема-передачи отходов должны быть приложены к акту об оказании услуг за отчетный месяц.

1.3. Клиент в течение 10 (Десяти) рабочих дней с момента получения Акта оказанных услуг подписывает Акт или представляет Компании мотивированный отказ.

1.4. В случае мотивированного отказа Клиента от подписания Акта оказанных услуг Сторонами составляется двусторонний акт с перечнем необходимых доработок и сроков их исполнения. Недостатки устраняются в согласованные с Клиентом сроки. В течение 3 (Трех) дней после устранения недостатков Стороны подписывают Акт оказанных услуг.

1.5. Обязательства Компании по оказанию Услуг в полном объеме считаются исполненными с даты принятия Услуг Клиентом в полном объеме в соответствии с настоящей Статьей и подписания Сторонами Акта оказанных услуг.

**The End of exhibit "Acceptance services" to the Contract. The following exhibit to the Contract begins on the next page. / Конец приложения "Приемка услуг" к Договору. Следующее приложение к договору начинается со следующей страницы.**